



الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع.)
Gulf Navigation Holding PJSC

Date: 22/11/2022

Ref: GNHGroup-NM/2022/BS/346

التاريخ: 2022/11/22

المرجع: GNHGroup-NM/2022/BS/346

To: H.E. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

UAE - Dubai

الى: سعادة / حامد أحمد علي

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي - الإمارات العربية المتحدة

Clarification Disclosure

إفصاح توضيحي

Reference to the disclosure published on November 22, 2022 (Ref#: GNHGroup-NM/2022/BS/345), and in line with the principles of disclosure and transparency, we would like to inform you that the potential strategic partner is an unrelated entity. If the expected deal is completed within 3 to 4 months from its date, cash will be injected to pay off part of the Company's debts, in addition to at least 120 million dirhams in cash to support the Company's current and expansionary operations in the same sector.

بالإشارة الى الإفصاح الذي تم نشره بتاريخ 2022/11/22 (المرجع رقم GNHGroup-NM/2022/BS/345)، وتعزيزاً لمبدأ الإفصاح والشفافية، فإننا نود أن نحيطكم علماً بأن الشريك الاستراتيجي المحتمل هو شخص اعتباري وغير ذي علاقة. وفي حال إتمام الصفقة المتوقعة خلال 3 الى 4 أشهر من تاريخه، سيصار الى ضخ سيولة نقدية لتسديد جزء من مديونيات الشركة بالإضافة الى ما لا يقل عن 120 مليون درهم نقداً لدعم عمليات الشركة الحالية والتوسعية بذات القطاع.

We confirm that the Company will notify the market and the shareholders regarding any developments to this agreement.

ونؤكد بأن الشركة سنقوم بإخطار السوق والسادة المساهمين في حال حدوث أي مستجدات بخصوص هذه الاتفاقية.

Sincerely yours,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير,,

Nader Muqbel
Director of Investor Relations
Gulf Navigation Holding PJSC

نادر مقبل
مدير علاقات المستثمرين
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع.

